Denis Irwin No.3

Signed for a bargain £625,000 from Oldham Athletic in 1990, Denis Irwin is regarded by Sir Alex Ferguson as one of his shrewdest signings. The Irish international full-back was a cornerstone of United's defence during the Reds' dominance of the 1990s, regularly scoring free-kicks and penalties. A near-flawless defender on either flank. Irwin made over 500 appearances for United in an epic playing career, snaring silverware aplenty. The Irishman was a virtual ever-present in the Reds' infamous Treble season, and he continued as a first-team fixture until 2002, when he joined Wolverhampton Wanderers. Irwin's return to Old Trafford the following year as a visiting player provoked a mass outpouring of applause and admiration from the home support, in recognition of a player who contributed as much as anyone to one of the most successful periods in the club's history.

United Honours

Premier League (7): 1992–93, 1993–94, 1995–96,

1996-97, 1998-99, 1999-2000, 2000-01

FA Cup (3): 1994, 1996, 1999

League Cup (1): 1992

Charity Shield (4): 1990, 1993, 1996, 1997

UEFA Champions League (1): 1999 European Cup Winners' Cup (1): 1991

European Super Cup (1): 1991 Intercontinental Cup (1): 1999

丹尼士·艾雲 (3 號球衣)

1990年,費格遜爵士以超值價 62 萬 5 千英磅從奧咸足球會簽下 丹尼士·艾雲,費爵爺認為這是他執教生涯中的最佳收購之一。 這名愛爾蘭後防不單是 90 年代紅魔鬼皇朝防線的重心,亦是經 常透過主射自由球及 12 碼取得入球的球員。能擔任左右閘的艾 雲,代表曼聯上陣超過 500 場,表現近乎完美。艾雲在三冠王時 期一直是一隊主力,擔當球隊的精神領袖,直至 2002 年轉投至 狼隊。翌年,艾雲作客回歸奧脫福球場時受到主場球迷的熱情歡 迎,向這位全能後衛致敬,肯定了他在曼聯多年立下的汗馬功 勞。

球會榮譽

英格蘭超級聯賽冠軍 7 次:1992-93, 1993-94,1995-96,

1996- 97,1998- 99,1999- 2000,2000- 2001

英格蘭足總盃 3 次:1994,1996,1999

英格蘭聯賽盃1次:1992

英格蘭慈善盾 4 次:1990,1993,1996,1997

歐洲聯賽冠軍盃1次:1999歐洲盃賽冠軍盃1次:1991

歐洲超級盃 1 次: 1991 洲際盃冠軍 1 次: 1999



Full name	Andrew Aspinall
Age	28
Coaching qualifications	 UEFA B Licence MODULE 3 Youth Coaching BSc Coaching, Sport and Exercise Science Degree FA Youth Award Level 2 in Football
MUSS experience (length of time employed, types of programs delivered, position held etc.)	 6th Year with MUSS Delivered Residential, Player/Team Development and Short Term International Courses Worked as a Coach, Course Coordinator and Mentor
Other relevant coaching experience or achievements	 Company Director of a growing sport and coaching business Level 1 Athletics Coach Handball Level 1 Basic Management and Treatment of Injuries
Any dietary requirements	None

全名	安德魯.阿斯皮諾爾
年齡	28
教練資格	 歐洲足球協會 B 級教練執照 英格蘭足球總會青少年獎課程 - 單元三 培訓及運動科學學士學位 英格蘭足球總會青少年獎 足球二級証書
於曼聯足球學校的經驗	於曼聯足球學校工作6年參與寄宿計劃、球員/球隊發展課程及多項短期國際課程曾任教練、課程統籌及導師
其他執教經驗或成就	現為運動及培訓公司的董事一級田徑教練手球一級証書基本傷患處理証書
飲食規定	沒有



Full name	Paul Wroe
Age	49
Coaching qualifications	 UEFA B SAQ Level 1 Multi Skills Level 1 FA Module 1 FA Module 2
MUSS experience (length of time employed, types of programs delivered, position held etc.)	 3 Years PDC, Residential, Corporate, One Red Days, International, English Language
Other relevant coaching experience or achievements	 Academy Coach Bolton Wanderers FC Manchester University Girls Coach Center of Excellence Coach Bury FC
Any dietary requirements	None

全名	保羅. 烏魯
年齡	49
教練資格	 歐洲足球協會 B 級教練執照 SAQ 訓練一級証書 多元技能訓練一級証書 英格蘭足球總會青少年獎課程-單元一 英格蘭足球總會青少年獎課程-單元二
於曼聯足球學校的經驗	於曼聯足球學校工作3年曾參與球員發展課程、寄宿計劃、企業活動、 曼聯一天體驗營、國際性訓練及英語課程
其他執教經驗或成就	保頓流浪足球學校教練曼徹斯特大學女子足球隊教練貝利足球會優才中心教練
飲食規定	沒有



Full name	Jamie Fitzpatrick
Age	35
Coaching qualifications	UEFA B Coaching LicenseFA Youth Module 3
MUSS experience (length of time employed, types of programs delivered, position held etc.)	 9 years with MUSS International, residential, short courses, corporate events, Skills finals Mentor, course manager/coordinator, coach
Other relevant coaching experience or achievements	 FA Level 1 tutor 10 years experience coaching at Centre of Excellence's and development squads with professional clubs Coached in America, Hong Kong and Japan
Any dietary requirements	None

全名	占美.費斯柏德烈
年龄	35
教練資格	歐洲足球協會 B 級教練執照英格蘭足球總會青少年獎課程 - 單元三
於曼聯足球學校的經驗	於曼聯足球學校工作9年參與多項國際性訓練、寄宿計劃、短期課程、 企業活動及終極技術挑戰曾任導師、課程總監/統籌以及教練
其他執教經驗或成就	 英格蘭足球總會一級導師 擁有 10 年於不同職業球隊優才足球訓練班及青年軍的執教經驗 曾於美國、香港及日本執教
飲食規定	沒有



Full name	Matthew Johnson
Age	34
Coaching qualifications	 Module 3 – To Be assessed UEFA B Coaching Licence UEFA C Coaching Award F.A. Youth Award (12-16's) BSc. Science and Football (HONS)
MUSS experience (length of time employed, types of programs delivered, position held etc.)	 Employed since 1999 Course manager of Player Development Courses and Residential programs Coached on PDC, Residential, Corporate events Involved in recruitment of new staff
Other relevant coaching experience or achievements	 Macclesfield Town U-16's Coach Center of Excellence Port Vale U-10's Coach Centre of Excellence Managing Director of Sportscape Leisure Limited since 2004
Any dietary requirements	None

全名	馬修.莊臣
年齡	34
教練資格	 歐洲足球協會 B 級教練執照 歐洲足球協會 C 級教練獎 英格蘭足球總會青少年獎課程 (12-16 歲) 科學與足球(榮譽)學士學位
於曼聯足球學校的經驗	 自 1999 年開始於曼聯足球學校工作 曾任球員發展課程及寄宿計劃總監 曾為足球學校的球員發展課程、寄宿計劃及企業活動的教練 曾參與員工招聘活動
其他執教經驗或成就	 曾於馬爾斯菲足球會 16 歲以下優才訓練班執教 曾於維爾港足球會 10 歲以下優才訓練班執教 由 2004 年起為 Sportscape Leisure Limited 董事總經理
飲食規定	沒有